
ПРОТОКОЛ  

 

25.04.2019     м. Черкаси     № 3 

 

Засідання громадської ради  

при Черкаській обласній  

державній адміністрації 

 

Голова громадської ради – Скалько О. І.  

Протокол вела – Овчарова Т. М. 

Присутні: члени громадської ради: Ашавський О. В., Більда А. О., Бублій М. Ф., 

Бучковська А. В., Гаркуша Б. В., Гичка А. М., Гурін О. В., Дігтяр О. Б., 

Зайнчківська Л. І., Кисельов П. О., Комаров В. Е., Кривденко О. О., Курій А. А., 

Максимчук З. В., Міхальова І. О., Нікітін Д. Є., Обманюк С. В., Пароль О. В., 

Перехрест М. І., Путря Ю. М., Святенко О. В., Стадник В. В., Стадник М. Є., 

Сташук М. Д., Тарапата Г. В., Ткаченко В. І., Фоміна Н. М., Циганок О. А., 

Швиденко С. І.  

Запрошені: перший заступник голови Черкаської обласної державної 

адміністрації Висоцький Т. М., в. о. директора Департаменту культури  

та взаємозв’язків з громадськістю Черкаської обласної державної адміністрації 

Товстопят Л. М.  

 

На початку засідання перший заступник голови Черкаської обласної 

державної адміністрації Висоцький Т. М. зазначив, що співпраця й активна 

взаємодія, на його переконання, є запорукою злагодженої та дієвої роботи 

громадської ради при органі влади. У цілому наявність при органі влади такого 

інструменту, що представляє інтереси громади, є позитивним та необхідним.  

Висоцький Т. М. відзначив, що такий представницький орган,  

як громадська рада, є насправді ефективним інструментом комунікації. Адже 

ініціативи, що в повноваженнях певного органу, можна швидко верифікувати  

на адекватність та сприйняття громадою. Водночас для органу влади – це дієвий 

засіб почути об’єктивну думку громадськості. Загалом же ухвалення важливих 

рішень та реалізація поставлених завдань залежить, насамперед, від рівня 

співпраці.  

Висоцький Т. М. повідомив, що і сам був неодноразово в складі подібних 

представництв, побажав успіхів у роботі громадської ради та наголосив  

на готовності до співпраці. Він також зауважив про необхідність та важливість  

спільних консультацій, дискусій та обговорень.  

 

Скалько О. І. поставив на голосування питання про затвердження порядку 

денного засідання громадської ради: 

1. Про звернення до Департаменту культури та взаємозв’язків  

з громадськістю Черкаської обласної державної адміністрації виступити 

суб’єктом подання щодо змін Типового положення про громадську раду. 

Доповідач – Путря Ю. М. 
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2. Про затвердження фірмового бланку громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації. Доповідач – Скалько О. І. 

3. Про затвердження посвідчення члена громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації. Доповідач – Скалько О. І. 

4. Пропозиції щодо питань, які доцільно розглянути на засіданнях 

громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації у 2019 р. 

Доповідач – Скалько О. І. 

Проголосували: «за» – 29, «проти» – 0, «утрималися» – 0.  

 

1. З першого питання порядку денного.  
СЛУХАЛИ: 

Путрю Ю. М., який поінформував, що 24 квітня на засіданні Уряду було 

розглянуто та схвалено пропозиції щодо прийняття постанови Кабінету 

Міністрів України від 03.11.2010 № 996 у новій редакції. Затверджені зміни  

до Типового положення про громадську раду буде опубліковано в засобах 

масової інформації.  

Путря Ю. М. повідомив про бажання внести зміни до положення, які 

регламентують роботу громадської ради (проект було надіслано членам ради  

в електронному вигляді), та ознайомив присутніх із напрацьованими змінами. 

 

В обговоренні взяли участь: Більда А. О., Кривденко О. О., Стадник В. В., 

Максимчук З. В., Комаров В. Е.  

 

Більда А. О., Максимчук З. В. запропонували затвердити Положення про 

громадську раду при Черкаській обласній державній адміністрації в цілому  

та надати Скальку О. І. право на внесення редакційних правок і затвердження 

кінцевого варіанта Положення. 

Проголосували: «за» – 29, «проти» – 0, «утрималися» – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити Положення про громадську раду при Черкаській обласній 

державній адміністрації в цілому та надати Скальку О. І. право на внесення 

редакційних правок і затвердження кінцевого варіанта Положення.  

 

2. З другого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ:  

Скалька О. І., який запропонував присутнім затвердити бланк громадської 

ради при Черкаській обласній державній адміністрації.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Фоміна Н. М., Більда А. О., Ашавський О. В., які запропонували доручити 

голові громадської ради розробити та презентувати фірмовий бланк громадської 

ради в триденний термін. 

Скалько О. І. поставив цю пропозицію на голосування. 

Проголосували: «за» – 29. 
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ВИРІШИЛИ: 

Доручити голові громадської ради розробити та презентувати фірмовий 

бланк громадської ради в триденний термін.  

 

3. З третього питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 

Скалька О. І., який доручив заступнику голови громадської ради 

Гаркуші Б. В. розробити зразок посвідчення члена громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації, термін – 10 днів;  

членам громадської ради надати фото в електронному вигляді на електронну 

пошту громадської ради (gr.ck.ua@gmail.com) в триденний термін. 

 

4. З четвертого питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 

Скалька О. І., який закликав членів громадської ради надати пропозиції 

щодо питань для розгляду на засіданнях громадської ради у 2019 році.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Путря Ю. М., який ознайомив присутніх із напрацьованим проектом плану 

роботи громадської ради на 2019 рік.  

Максимчук З. В., Ашавський О. В., Більда А. О., Комаров В. Е., 

Бублій М. Ф. внесли пропозиції до проекту плану роботи громадської ради  

на 2019 рік.  

 

Скалько О. І. поставив на голосування питання:  

- доручити головам комісій провести робочі зустрічі, затвердити план 

роботи комісій, напрацювати календарний план роботи на 2019 рік для 

затвердження на наступному засіданні.  

Проголосували: «за» – 29;  

- дата та час проведення наступного засідання – 16.05.2019 о 16.00.  

Проголосували: «за» – 29.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Доручити головам комісій провести робочі зустрічі, затвердити план роботи 

комісій, напрацювати календарний план роботи на 2019 рік для затвердження  

на наступному засіданні.  

Наступне засідання громадської ради провести 16.05.2019 о 16.00.  

 

 

 

Голова громадської ради      О. СКАЛЬКО 

 

Протокол вела        Т. ОВЧАРОВА 


